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Holbæk Marina, Dragerup Vig 

  Strandmøllevej 249 • 4300 Holbæk 

 

 

Holbæk, den 20. april 2022 

 

HUSK HAVNEFORSAMLING 2023 

Husk vi holder havneforsamling i Restaurant Vadestedet, tirsdag den 25. april kl. 19.00. 

 
Dagsorden i henhold til vedtægterne § 14: 
1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 

4. Indkomne forslag 

- Se bilag 

5. Fremlægning af budget 

6. Valg til bestyrelse, jf. § 6 

- Henrik Larsen modtager genvalg 

- Helge Villekjær Schmidt er på valg og ønsker ikke genvalg 

- Peter Sørensen modtager genvalg  

- Hans Bloch Jespersen er på valg og ønsker ikke genvalg 

Opstillet jf. opstillingsfristen: 

- Gert Bøie Hansen, vandplads 1224 

- Jesper Christensen, vandplads 517  

- Svend Hugger Jensen, vandplads 644 

- Søren G. Sørensen, vandplads 916 

- Steen Hillebrecht, vandplads 261 

- Birgit Mikkelsen, vandplads 905 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen jf. § 6 

-        2 suppleanter skal vælges for en periode på 1 år 

opstillet jf. opstillingsfristen: 

- Jens Hansen, vandplads 146  

- Christina Madsen, vandplads 1127 

8. Eventuelt 

Vær venligst opmærksom på følgende: 

Hovedindgangen åbnes kl. 18.30. 

 

Husk fuldmagt, hvis partner eller anden indskyder skal stemme for en ikke tilstedeværende indskyder. 

Fuldmagtshaver må max. have fuldmagt fra én ikke tilstedeværende indskyder. 

Vedtægterne kan ses på https://holbaekmarina.dk/ under punktet Bestyrelse. 

 

Holbæk Marina byder på en øl eller vand. 

På gensyn 

Bestyrelsen 

 

https://holbaekmarina.dk/


  

Side 2 
 

Indkomne forslag til Havneforsamling 2023 

Forslag 1. 

Til Holbæk Marina havnebestyrelse. 

Jeg skal hermed foreslå, at der etableres el standere, hvor der skal betales for strøm. 

Opstilling af betalingsstandere har flere formål.  

- Hver enkelt betaler kun for eget forbrug. 

- Der skal ikke administreres bimålere mmm. 

- Erfaringer fra andre havne viser en klar reduktion i strømforbruget, så udover at projektet 

er delvist selvfinansierende over årene i kraft af mindreforbrug, så vil det miljømæssige 

aftryk også være en gevinst. 

Der findes flere forskellige smarte løsninger. 

Forslag 2.  

Hermed forslag, som ønskes drøftet på havneforsamlingen 2023. 

Kan desværre ikke selv være til stede, da jeg er arbejdsramt, men håber teksten er 

forklarende nok. 

Det foreslås, at der etableres en vejbom ved vejen ud til østmolen. Bommen skal kun kunne 

åbnes med indskydernes adgangskort, samt personalets naturligvis. 

Trafikken ud på vestmolen er steget, specielt med etableringen af vinterbadeområde mm. 

Populært hos mange badende og vinterbadere, men også andre festglade. Mange kommer i 

bil, og mange har meget svært ved at køre langsomt. Ofte ikke plads til 

indskydere/bådejere. 

Slider på grusvejen, som herefter skal udbedres af det travle personale. Endelig betyder det 

masser af støv, som driver ud og lægger sig på bådene (Dette mindsker ikke vandforbruget 

på broerne). 

Hensynet til indskydere/bådejere bør være tungtvejende. 

I sin tid var motivationen for etablering af vejbom ud til vestmolen, at få standset ræs og 

larm fra forstyrrende elementer, herunder svineri med pizzabakker mm. Og endelig trusler 

fra de utilpassede, som ikke brød sig om påtale. Indsatsen hjalp. 

Jeg foreslår derfor, at der snarest etableres vejbom ud til østmolen, med samme motivation 

som for etableringen for vestmolen, mhp. at nedbringe trafikken og skabe ro. 

 

Mvh 

Flemming Carlsen, plads 1226. 
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Forslag 3. 

Kære bestyrelse: Fint med en direkte kanal. 

For det første: Min båd har ikke problemer med styresystemet. 

Men det er der andre der har, Hvis man skal afmontere roret er det ofte kun muligt hvis man graver et 

op til to meter dybt hul under roret så det kan sænkes lige ned.  Når man ser på de stakkels bådejere, der 

graver i gammel losseplads eller værre; stabilgrus med betonstykker får man helt ondt af dem. Det er et 

modbydeligt og farligt job. Endnu har ingen vist ramt et kabel eller en vandslange. 

Forslag: 

Kunne man ikke et eller andet sted, fx på en af pladserne nærmest den nye mastekran, grave et stort hul, 

fore det med et par store brøndringe så der altid var et sted man kunne foretage operationen? 

Der skal selvfølgelig være låg på til daglig, og det er måske også nødvendigt med en dykpumpe så man 

kan dræne hullet når det skal bruges - sådan en er ganske billig. 

Som skrevet: Mit ror fejler intet, jeg har bare ondt af alle dem der ender hos fysioterapeuten efter at 

have gravet selv, 

Stillet som forslag.  Hvis I synes det er for lille en ting til generalforsamlingen kan I jo bare selv tage 

stilling til det. 

Med venlig hilsen  

Kristian Jespersen -  Come Together. Vandplads 1121 


